

Summaries of the Corporate Plan for 1985-90 and Capital and Operating Budgets for 1985-86 of The St. Lawrence Seaway Authority, pursuant to section 132(4) of the *Financial Administration Act*, Chapter 31, Statutes of Canada, 1980-81-82-83.—Sessional Paper No. 331-399.

Proclamation, dated March 26, 1985, declaring that the *Shipping Conferences Exemption Act 1979* shall cease to be in force on March 31, 1986, pursuant to section 23(2) of the Act, Chapter 15, Statutes of Canada, 1978-79.—Sessional Paper No. 331-400.

Report of The St. Lawrence Seaway Authority required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act*, for the period ended March 31, 1985, pursuant to section 72(2) of the Acts, Chapter 111, Statutes of Canada, 1980-81-82-83.—Sessional Paper No. 331-401.

Report of The Jacques Cartier and Champlain Bridges Incorporated required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act*, for the period ended March 31, 1985, pursuant to section 72(2) of the Acts, Chapter 111, Statutes of Canada, 1980-81-82-83.—Sessional Paper No. 331-402.

Report of The Seaway International Bridge Corporation Ltd. required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act*, for the period ended March 31, 1985, pursuant to section 72(2) of the Acts, Chapter 111, Statutes of Canada, 1980-81-82-83.—Sessional Paper No. 331-403.

The Honourable Senator Molgat, from the Standing Committee on Standing Rules and Orders, presented its Second Report, as follows:—

TUESDAY, May 28, 1985

The Standing Committee on Standing Rules and Orders has the honour to present its

SECOND REPORT

On April 30, 1985, a motion by the Honourable Senator Godfrey relating to the invitation to provinces to appear before Senate committees was referred to the Standing Committee on Standing Rules and Orders.

Your Committee met on May 14 and May 28 to examine the matter. Your Committee concludes that the motion should not become a formal rule of the Senate at this time. It does recommend, however, that the following be observed by committees of the Senate as a general practice:

That, whenever a bill or the subject-matter of a bill is being considered by a committee of the Senate in which, in the opinion of the committee, a province or territory has a special interest, alone or with other provinces or territories, then, as a general policy, the government of that province or territory or

Résumés du plan d'entreprise 1985-90 et des budgets d'investissements et de fonctionnement 1985-1986, de l'Administration de la Voie maritime du Saint-Laurent, conformément à l'article 132(4) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre 31, Statuts du Canada, 1980-81-82-83.—Document parlementaire n° 331-399.

Proclamation en date du 26 mars 1985, déclarant que la *Loi dérogatoire de 1979 sur les conférences maritimes* cessera d'être en vigueur le 31 mars 1986, conformément à l'article 23(2) de cette Loi, chapitre 15, Statuts du Canada, 1978-79.—Document parlementaire n° 331-400.

Rapport de l'Administration de la Voie maritime du Saint-Laurent établi aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1985, conformément à l'article 72(2) de ces Lois, chapitre 111, Statuts du Canada, 1980-81-82-83.—Document parlementaire n° 331-401.

Rapport de Les Ponts Jacques Cartier et Champlain Incorporée établi aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1985, conformément à l'article 72(2) de ces Lois, chapitre 111, Statuts du Canada, 1980-81-82-83.—Document parlementaire n° 331-402.

Rapport de la Corporation du Pont international de la voie maritime, Ltée, établi aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1985, conformément à l'article 72(2) de ces Lois, chapitre 111, Statuts du Canada, 1980-81-82-83.—Document parlementaire n° 331-403.

L'honorable sénateur Molgat, du Comité permanent du Règlement et de la procédure, présente le deuxième rapport de ce Comité, dont voici le texte:

Le MARDI 28 mai 1985

Le Comité permanent du Règlement et de la procédure a l'honneur de présenter son

DEUXIÈME RAPPORT

Le 30 avril 1985, une motion de l'honorable sénateur Godfrey au sujet d'une invitation aux provinces de comparaître devant les comités du Sénat était déférée au Comité permanent du Règlement et de la procédure.

Votre Comité a tenu des réunions les 14 mai et 28 mai à cet égard. Votre Comité a conclu que la motion ne devrait pas à ce moment-ci être adoptée comme un règlement formel du Sénat. Néanmoins, il recommande, que ce qui suit soit observé par les comités du Sénat comme pratique générale:

Que lorsqu'un comité sénatorial étudie un projet de loi ou la teneur d'un projet de loi qui présente, à son avis, un intérêt particulier pour une ou plusieurs provinces ou pour un ou plusieurs territoires, il devrait, en règle générale et dans la mesure du possible, inviter les gouvernements concernés à lui présenter